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Uitnodiging voor de ALV van UCS de Rode Loper 

De ALV wordt gehouden op woensdag 30 augustus in zaal Dijckzigt 

Aanvang 20:00 uur 
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Agenda	ALV	‐	UCS	De	Rode	Loper	‐	30	augustus	2017	

1.  Opening door de voorzitter 

2.  Ingekomen mededelingen  

3.  Presentielijst t.b.v. aantal stemmen en machtigingen  

4.  Notulen van de Algemene Ledenvergadering van 31 augustus 2016  

notulen van de Bijzondere Ledenvergadering van 30 juni 2017  

5.  Jaarverslagen 2016‐2017 

  1. Secretaris  

  2. Wedstrijdleider intern 

  3. Wedstrijdleider extern 

  4. Materiaalcommissaris 

  5. Mondelinge toelichting Balans en Toto 

  6. Penningmeester (met bijlage)  

  7. Toelichting ontwikkelingen rondom de huisvesting 

6.  Verslag van de kascommissie over afgelopen jaar; benoeming nieuwe kascommissie 

De kascommissie bestaat uit Mitchel Wallace en Tanja Veenstra, reservelid is Jeroen Weelink 

De nieuwe kascommissie bestaat uit Mitchel Wallace, Jeroen Weelink en reservelid is Daniel Weise 

7.  Uitreiking van de bekers en bedankjes 

8.  Verkiezing Bestuur  

(Geurt, Marcel en Seth stellen zich herkiesbaar) 

Pauze 

9.  Verkiezing Rapid‐commissie 

René de Korte, Peter Hoogakker en Henk van Lingen vormen dit jaar de Rapidcommissie.  

Wie biedt hulp aan bij hand‐ en spandiensten?  

10.  Bestuursvoorstellen 

1. Voorstel team‐indeling externe 

2. Voorstel plaatsing KNSB‐competitie 

3. Voorstel tot aanschaffen van nieuwe stukken 

4. Voorstel voor nieuwe invulling ALV 

5. Begroting seizoen 2017‐2018 

11  Ingekomen voorstellen 

1. Voorstel opname externe wedstrijden in plaatsingssysteem externe competitie  

13.  Bekendmaking schoonheidsprijs door Timo Können 

14.  Rondvraag 

15.  Sluiting 
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Jaarverslag	van	de	secretaris	

Pieter Bakker 

Het	afgelopen	seizoen	was	het	bestuur	als	volgt	samengesteld	
Voorzitter:  Geurt van de Wal 
Secretaris:  Pieter Bakker 
Penningmeester:  Seth van der Vegt  
Wedstrijdleider intern: Henk van Lingen 
Wedstrijdleider extern: Marcel Scholten 
Materiaalcommissaris:  Hendrik Aldenberg 

Periodiek aftredend zijn Geurt van de Wal, Marcel Scholten en Seth van der Vegt. Zij hebben 
aangegeven zich herkiesbaar te stellen. De overige bestuursleden hebben aangegeven hun 
bestuursfunctie voort te willen zetten.  

Activiteiten	bestuur	
Het bestuur is afgelopen jaar – tussen ALV 2016 en ALV 2017 – maar liefst negen keer plenair 
bijeengekomen. Een unicum voor zover ik me kan herinneren. (NB: deze bijeenkomsten komen niet 
ten laste van de clubkas). Naast de gangbare zaken was vooral het huisvestingsvraagstuk onderwerp 
op de agenda. Het bestuur heeft een groot aantal locaties in Utrecht in overweging genomen, veel 
ervan bezocht en uiteindelijk twee geschikte locaties in een peiling voorgelegd aan de leden. 
Vervolgens hebben de leden in een Bijzondere Ledenvergadering (BLV) gekozen om voorlopig in 
Dijckzigt te blijven, maar het bestuur te machtigen om – als de situatie in Dijckzigt dat noodzakelijk 
maakt – de clubavond te verplaatsen naar het Landhuis Oog in Al. De notulen van de BLV zijn 
bijgevoegd als bijlage.   

Algemene	indruk	
Het was wederom een gezellig jaar. De diverse competities verliepen in goede sfeer, het 
Rapidtoernooi was uitverkocht en de overige activiteiten verliepen soepel. In het ledenaantal zit al 
jaren een lichte stijgende trend en die zette zich voort.  

Ledenverloop	
Vergeleken met vorig jaar (peiling tot 1 augustus 2016) is het aantal KNSB‐leden met één en het 
aantal Gouden Lopers met twee gestegen. Hiermee komen we op een totaal van 83 leden. Zoals 
altijd verwachten we rond de seizoenswisseling nog enkele mutaties.      

KNSB‐leden	
Nieuw: José Pérez García, Thomas Ploemacher, Sjors Bruggink, Gerben  Veltkamp, Daniel Weise, 
Froukje Willems, Roel de Lange 
Opgezegd: Ton van Ingen, Huub Brouwer, David Knight, Ivo Griffioen, Benjamin Visser, Johan vd Sluis 

Gouden	Lopers	
Nieuw: Peter Thonen, Ton van Ingen 
Opgezegd: ‐ 

Ledenverloop	DRL	
  1/8/2017  1/8/2016*  1/8/2015*  1/8/2014*  1/8/2013*  1/8/2012*   
KNSB‐leden  65  64  64  60   56  55   
Gouden Lopers  18  16  15  16   16  18   
Totaal  83  80  79  76  72  73   

* maximum aantal leden dat in genoemd seizoen stond ingeschreven 
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Jaarverslag	van	de	wedstrijdleider	Intern	

Henk van Lingen 

Clubcompetitie	
De strijd om het kampioenschap intern was dit seizoen een one‐man‐show. Wij smaakten het 
genoegen dat in de persoon van Gerben Veltkamp een erg sterke speler bij ons aanschoof die ook 
nog eens vrijwel alle rondes speelde. Slechts een enkeling wist hem pootje te lichten: als eerste Seth 
van der Vegt, kort daarop Eric van Aart en aan het eind van het seizoen Peter Das. Maar het 
clubkampioenschap kon Gerben niet ontgaan. Overtuigend tweede werd de dit seizoen veel 
spelende Ernesto Bonne Boizan. Derde werd Henk Dissel die Hans Nijland nipt voor bleef. Captain 
van ons Eerste team Timo Konnen maakte op de valreep de top 5 compleet en plaatste zich daardoor 
ook als 4e voor het bekerteam. 

Ook dit seizoen wisten we maar liefst 38 ronden te agenderen, waarin 614 partijen werden gespeeld, 
externe thuiswedstrijden meegeteld. Dat betekent een gemiddelde van 16,15 per avond, een daling 
van een hele partij na enkele jaren lichte stijging. Veelvoudig remisekoning Nico van Harten moet dit 
seizoen Piet Koenhein aan zijn zijde dulden. Beide remiseerden 11 maal. Grootste reuzendoder werd 
Ben Westerman, die net als Chris Regeling ook slechts 1 ronde miste. De ratingprijzen gaan dit 
seizoen naar Marcel Scholten (startrating tot 1740) en naar steller dezes, de intern wedstrijdleider 
(tot 1633). Alle uitslagen en klassementen zijn te vinden op onze website. 

Beker	
Regerend clubkampioen Jan Prins speelde dit seizoen niet intern, maar deed wel mee aan het 
bekertoernooi. Hij wist de finale te bereiken door in de halve finale Jos Heesen te verslaan. De 
andere finalist werd Gerben Veltkamp die Jaap Kamminga versloeg. De eindstrijd tussen de 
aftredend en de nieuwe clubkampioen werd een slijtageslag. Jan wist een toreneindspel met een 
pion minder kranig te verdedigen en na 85 zetten stond er een remise stelling met 1 pion op het 
bord. Een barrage volgde waarin Jan Gerben voor dusdanige problemen wist te stellen dat Gerben 
door de vlag ging. 

Snelschaak	
De vorig seizoen geïntroduceerde nieuwe vorm van ons Snelschaakkampioenschap werd ook dit jaar 
gehanteerd. Spelen in één groep over 13 ronden volgens het systeem Zwitsers. Gerben sloeg over, 
waardoor het een tweestrijd werd tussen Jan en Seth. Beiden eindigden op 11 uit 13 en er werd 
besloten tot een barrage waarin Jan zich tweemaal de betere toonde. Majnu Michaud werd derde 
met 10 uit 13. 

Overige	titels	en	activiteiten	
Naast genoemde titels organiseerden we ook weer onze traditionele clubevenementen. Ons 
Rapidtoernooi in november was wederom succesvol. Het was weer volle bak en natuurlijk werden de 
liveborden weer gebruikt. De hoogste groep werd gewonnen door Tim Lammens, die in de laatste 
ronde concurrent Gerben Veltkamp versloeg. Tim ging behalve met een envelop naar huis met een 
door Carlsen gesigneerde poster. De speciale extra fotoprijs voor de beste groepswinnaar ging na 
loting naar Karel den Boer, die 7 uit 7 scoorde.  

Het Knock‐Out toernooi werd dit keer door Marcel Scholten georganiseerd, en werd gewonnen door 
John Temming. Die was daar zo verguld mee dat hij een heuse Rocky‐achtige overwinningsspeech 
hield. Is een traditie geboren?  
In december werd uiteraard ook ons traditionele Kersttoernooi weer georganiseerd. Een 
Eindspeltoernooi kwam er dit keer niet van, mede door gewijzigde plannen rond een Utrechtse 
schaakweek. 
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Jaarverslag	van	de	wedstrijdleider	extern	

Marcel Scholten 

Goede	prestaties	over	de	hele	linie	
Het Eerste volgde een patroon dat de laatste jaren gemeengoed is geworden. Het begin was goed, 
met onder andere overwinningen op de nummers 3 en 4. Toen kwam echter de cruciale wedstrijd 
tegen de nummer 1, Rivierenland 1, en die ging helaas nipt verloren. Gelukkig promoveerde dit jaar 
ook de beste nummer 2 en door winst in de laatste twee ronden (waardoor we zelfs de meeste 
bordpunten behaalden) werd deze plek overtuigend gepakt.  

Het Tweede was vorig jaar slechts met enige hulp van de buren van Oud Zuylen Utrecht kampioen 
geworden, dus handhaving was het doel en dat zou al lastig genoeg zijn. Niets bleek minder waar. 
Het team liep als een speer, iedereen haalde zijn punten binnen en het resultaat was een duidelijke 
6de plaats met 7 punten.  

Het Derde en de tweede klasse zijn een goede match, zo ook weer dit seizoen. Eventuele stoute 
plannen konden na twee nederlagen in de eerste ronden in de ijskast, maar daarna ging het draaien. 
Er werd niet meer verloren, en via aan aantal nipte overwinningen werd een fraaie 3de plaats 
gehaald.  

De harde kern van negen spelers van het Vierde deed het weer fantastisch. Al snel leek er een hoge 
klassering in te zitten en na een misstap van de gedoodverfde kampioen was zelfs het 
kampioenschap nog mogelijk. Helaas ging die wedstrijd verloren maar voor de uiteindelijk behaalde 
2de plaats had iedereen vooraf getekend. Vermeldenswaardig is verder dat het hele team minstens 
50% scoorde. 

Het bekerteam had de eer om in de eerste ronde Woerden met 4‐0 op te mogen rollen. In de tweede 
ronde wachtte echter promotieklasser HSG en dat bleek net een brug te ver. De onzen moesten met 
1½‐2½ de vlag strijken. Volgend jaar beter. 

Teamcaptains	
Een wedstrijdleider kan niet alles alleen. Daarom gaat mijn grote dank weer uit naar Timo, Peter, 
Jaap‐Hein en Henk, die als capabele teamcaptains mijn werk aanmerkelijk makkelijker maakten.  

Teambokalen	en	SGS‐bokaal	
In de SGS‐bokaal scoorde Henk Dissel een grandioze 8½ punten. Dit was echter uit 11 partijen, 
waardoor de 2 partijen tegen de zwakste spelers afvallen en er een score van 6½ overblijft. De enige 
andere die überhaupt zoveel punten scoorde was Jaap, met 6½ uit 10. Ook hier viel de score tegen 
de zwakste speler weg en dit was een remise zodat Jaap op 6 bleef steken. Hiermee wint Henk dus de 
SGS‐bokaal. 

Dan de teambokalen. In het Eerste scoorde Henk Dissel 6½ punten, waarmee hij Jaap, Chris en Hans 
een vol punt voorbleef. Gezegd moet wel worden dat Chris en Hans dit uit 3 partijen minder haalden, 
maar de opkomst van Henk gaf dus de doorslag. 

In het tweede was de strijd tussen Jacco, Chris Regeling en Almer, met 5 punten, waarvoor Almer een 
partij minder nodig had. De tegenstand van Chris was het hoogst met 1841 tegen 1803 voor Almer en  
1726 voor Jacco. Maar omdat Almer een partij minder nodig had, is zijn TPR met 1894 hoger dan 
Chris (1880) en Jacco (1765) en wint hij de teambokaal. 
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In het Derde was het gelukkig duidelijker waar Jacques, die vorig jaar net naast de teambokaal van 
het Tweede greep, nu wel de gelukkige was. Een winst in de laatste ronde was net genoeg om de 
afwezige Martin voorbij te gaan.  

In het Vierde ging het tussen René de Ruiter en Piet Koenhein, die beide op 5 uit 7 uitkwamen. Ook 
hier gaan we dan naar de gemiddelde ratings kijken, wat verder gecompliceerd wordt door het feit 
dat drie spelers geen rating hebben. Als we die niet meenemen in het gemiddelde komt Rene uit op 
een tegenstand van 1279, maar moet daarmee de bokaal laten aan Piet met een tegenstand van 
1308. 

1.  Henk Dissel  6½/9  72%   Tevens de SGS‐bokaal! 
2.  Almer Toby  5/8  63% 
3.  Jacques van Gelder  5½/7  79% 
4.  Piet Koenhein  5/7  71% 
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Stand	in	de	poules	
Rang  Team  Gesp. Winst Gelijk Verlies Punten  B.Punten

1  Rivierenland 1 9  9 0 0 18  46 

2  De Rode Loper 1  9  8 0 1 16  48 

3  Baarn 1  9  5 0 4 10  41 

4  Houten 1  9  5 0 4 10  40,5 

5  Barneveld 1  9  4 0 5 8  38,5 

6  Vegtlust 1  9  3 1 5 7  34,5 

7  BSG 4  9  3 1 5 7  34 

8  Laren 1  9  3 0 6 6  29,5 

9  Zeist 2  9  3 0 6 6  28,5 

10  HSG 3  9  1 0 8 2  19,5 

         

Rang  Team  Gesp. Winst Gelijk Verlies Punten  B.Punten

1  SSC 1922 2  9  9 0 0 18  48 

2  Amersfoort 3  9  7 0 2 14  43,5 

3  Lekstroom 1  9  6 1 2 13  44 

4  BSG 3  9  6 0 3 12  41,5 

5  Paul Keres 5  9  5 0 4 10  38 

6  De Rode Loper 2  9  3 1 5 7  34 

7  Doorn‐Driebergen 1  9  2 3 4 7  33 

8  Hoogland 2  9  2 2 5 6  29 

9  Oud Zuylen Utrecht 4  9  1 1 7 3  23,5 

10  Rivierenland 2 9  0 0 9 0  25,5 

         

Rang  Team  Gesp. Winst Gelijk Verlies Punten  B.Punten

1  ZZ Combinatie 1  8  8 0 0 16  49,5 

2  DBC 2  8  6 1 1 13  36,5 

3  De Rode Loper 3  8  5 1 2 11  34,5 

4  Moira‐Domtoren 3  8  3 3 2 9  36 

5  Lekstroom 2  8  3 2 3 8  30,5 

6  Zeist 3  8  3 0 5 6  28 

7  Woerden 2  8  1 2 5 4  23 

8  TRIO 1  8  0 3 5 3  28,5 

9  Vegtlust 2  8  1 0 7 2  21,5 

         

Rang  Team  Gesp. Winst Gelijk Verlies Punten  B.Punten

1  ZZ Combinatie 2  7  5 1 1 11  35 

2  De Rode Loper 4  7  5 0 2 10  34,5 

3  Lekstroom 3  7  3 3 1 9  30 

4  Oud Zuylen Utrecht 7  7  4 0 3 8  31,5 

5  Acquoy 1  7  3 1 3 7  26,5 

6  De Giessen en Linge  7  3 0 4 6  29,5 

7  Woerden 3  7  2 1 4 5  23,5 

8  Magnus 2  7  0 0 7 0  13,5 
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Persoonlijke	resultaten	
DRL 1: SGS 1e Klasse‐1B
Speler  1  2  3 4 5 6 7 8 9  Gesp  Bp % Kl
Henk Dissel  1  1  1 0,5 0,5 0 1 1 0,5  9  6,5 72% ‐1
Chris Lutz  1  ‐   ‐ ‐ 1 1 0,5 1 1  6  5,5 92% 0
Hans Nijland  1  1  ‐ 1 ‐ 1 1 ‐ 0,5  6  5,5 92% 2
Jaap Kamminga  1  1  1 0,5 0,5 0,5 0 1 0  9  5,5 61% ‐1
Ernesto Bonne Boizan  ‐   ‐   ‐ 1 1 ‐ 1 1 1  5  5  100% ‐1
Majnu Michaud  ‐   1  1 0,5 1 0,5 0 0,5 ‐   7  4,5 64% ‐1
Mike Harzevoort  0  ‐   ‐ 1 0,5 1 0 1 1  7  4,5 64% 1
Timo Können  0  0  1 1 0,5 1 ‐ 1 0  8  4,5 56% 2
Peter Hoogakker  ‐   0,5  ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ 0 1  3  1,5 50% ‐1
Seth van der Vegt  0  0  1 0 0,5 0 0 ‐ ‐   7  1,5 21% ‐1
Almer Toby  ‐   ‐   1 ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐   1  1  100% ‐1
Jacco Vermeulen  ‐   ‐   1 ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐   1  1  100% 1
Peter Das  ‐   ‐   0,5 ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐   1  0,5 50% 1
Fred Lucas  0,5  ‐   ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐   1  0,5 50% ‐1
Jos Heesen  ‐   0,5  ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐   1  0,5 50% 1

DRL 2: SGS 1e Klasse‐1A
Speler  1  2  3 4 5 6 7 8 9  Gesp  Bp % Kl
Almer Toby  ‐   1  1 0,5 1 0 0,5 1 0  8  5  63% 0
Jacco Vermeulen  1  0,5  0,5 0,5 0 1 1 0 0,5  9  5  56% 1
Chris Regeling  1  0  0 0,5 1 0,5 0,5 1 0,5  9  5  56% 1
Victor v Bergenhenegouwen  0  1  0 ‐ 1 1 0 0,5 1  8  4,5 56% 0
Peter Das  0  1  0 0,5 0,5 ‐ 1 1 ‐   7  4  57% 1
Peter Hoogakker  0,5  1  0 0 1 0,5 0,5 0 0  9  3,5 39% 1
Paul Buys  0,5  0,5  1 0 0,5 0 ‐ 0 0,5  8  3  38% 0
Jos Heesen  0  0,5  0 0 0 0 1 0,5 1  9  3  33% 1
René de Korte  ‐   ‐   ‐ 1 ‐ 0 ‐ ‐ ‐   2  1  50% ‐2
Thomas Ploemacher  ‐   ‐   ‐ ‐ ‐ ‐ 0 ‐ ‐   1  0  0% ‐1
Hendrik Aldenberg  ‐   ‐   ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ 0  1  0  0% ‐1
Wim van Hoek  0  ‐   ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐   1  0  0% ‐1

DRL 3: SGS 2e Klasse‐2C
Speler  1  2  3 4 5 6 7 8 9  Gesp  Bp % Kl
Jacques van Gelder  1  ‐   1 0 1 ‐ 1 0,5 1  7  5,5 79% 1
Martin van Rijswijk  1  ‐   ‐ 0 1 1 1 1 ‐   6  5  83% 0
Henk van Lingen  0,5  ‐   0,5 0 1 0 1 ‐ 1  7  4  57% ‐1
Hendrik Aldenberg  1  ‐   0 1 0,5 1 0 0,5 0  8  4  50% 0
Marcel Scholten  0,5  ‐   0 0 0 1 0 1 1  8  3,5 44% 0
Kees Volkers  ‐   ‐   1 ‐ ‐ ‐ 1 0,5 0,5  4  3  75% 0
Pieter Bakker  1  ‐   0,5 0 0 0 1 0,5 0  8  3  38% 0
René de Korte  1  ‐   0 0,5 0 0,5 0 ‐ 0  7  2  29% ‐1
Jeroen Weelink  ‐   ‐   ‐ ‐ ‐ 0,5 ‐ 1 ‐   2  1,5 75% 0
Thomas Ploemacher  ‐   ‐   ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ 1 ‐   1  1  100% 1
Eric van Aart  ‐   ‐   ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ 1  1  1  100% ‐1
Hans Koren  0  ‐   ‐ ‐ 1 0 ‐ ‐ ‐   3  1  33% 1
Arnold van Gelder  ‐   ‐   0 0 ‐ ‐ ‐ ‐ ‐   2  0  0% 0

DRL 4: SGS 3e Klasse‐3B
Speler  1  2  3 4 5 6 7 ‐ ‐  Gesp  Bp % Kl
Rene de Ruiter  1  1  0 1 1 1 0 ‐ ‐  7  5  71% 1
Piet Koenhein  1  0,5  0 1 0,5 1 1 ‐ ‐  7  5  71% ‐1
Jeroen Weelink  1  0,5  0 1 1 1 0 ‐ ‐  7  4,5 64% ‐1
Jaap‐Hein Vruggink  1  ‐   1 0,5 1 0 ‐ ‐ ‐  5  3,5 70% ‐3
Geurt van de Wal  1  1  0 0 ‐ 0,5 1 ‐ ‐  6  3,5 58% 6
Nico van Harten  1  0,5  0,5 1 0,5 0 0 ‐ ‐  7  3,5 50% 1
Arnold van Gelder  ‐   1  1 0 0 ‐ 1 ‐ ‐  5  3  60% 1
Ben Westerman  ‐   0  ‐ 0,5 1 1 0 ‐ ‐  5  2,5 50% ‐3
Tanja Veenstra  1  ‐   0,5 ‐ 0 1 0 ‐ ‐  5  2,5 50% ‐1
Johan Kerssies  1  0,5  ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  2  1,5 75% 0
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Jaarverslag	van	de	Materiaalcommissaris	

Hendrik Aldenberg 

Het afgelopen seizoen is zonder aanschaf van materiaal of de aanschaf van kleine benodigdheden 
verlopen. Wel staat een belangrijk discussiepunt op de agenda. Het onderzoek naar het aanschaffen 
van nieuw materiaal voor de interne competitie. 

Aan het eind van het seizoen 2016‐2017 is de materiaalkast opgeruimd en het materiaal opnieuw 
gesorteerd. Met het gebruik van de DGT‐borden voor de externe wedstrijden is er voor de interne 
competitie meer ruimte gekomen voor het gebruik de van de luxere stukken in de inventaris. Deze 
zijn weer in de modernere doosjes gestopt en zijn linksboven in de materiaalkast te vinden. Tevens is 
de materiaalkast grondig opgeruimd en zijn veel redundante prulletjes verloren gegaan.  

Wat betreft materiaal is er een opvallende ontwikkeling geweest het afgelopen jaar. Het meenemen 
of de intentie van het meenemen van eigen luxere schaakstukken. Het bestuur maakt zich daar 
gepast zorgen over of misschien beter, heeft er kennis van genomen. Het is wat het bestuur betreft 
prima, maar wel een reden tot nadenken over de uitstraling van de vereniging en de relatie van de 
leden tot het materiaal. Een belangrijk argument vorig jaar was het gebruik van de DGT‐borden, en 
dat deze voor ieder extern duel of voor iedere schaakkracht beschikbaar moet zijn. In dergelijk luxe 
materiaal is veel geld geïnvesteerd en wordt veel geld mee verdiend. De recent aangeschafte rode 
DGT3000 klokken is samen met de gebruiksvriendelijk wifi‐oplossing voor DGT‐borden wederom een 
grote investering.  

Het bestuur stelt dat het meenemen van eigen stukken en de verhouding tussen DGT‐materiaal en 
het hoofdzakelijk verouderde materiaal, dat er een discussie moet zijn over het aanschaffen van 
uniform luxe materiaal voor de interne competitie. Het aanschaffen van nieuw uniform materiaal zou 
een grote uitgave zijn voor de vereniging. Desalniettemin zorgt het voor een continuïteit van de 
aantrekkingskracht of vergroting van de aantrekkingskracht van onze vereniging. Eveneens is het 
onderdeel van het schaakplezier om met mooi nieuw materiaal te mogen spelen.  

Het aanschaffen van nieuw materiaal is een moeilijke keuze. Er zijn veel verschillende prijzen en 
mogelijkheden, maar er is ook een verscheidenheid aan smaak en behoeftes. Er is geen haast bij 
geboden. Hierdoor moeten en willen we als bestuur recht doen aan een consensus over dit 
onderwerp en het aantal mogelijkheden beperken voor de leden en misschien nog het belangrijkste 
de financiële mogelijkheden onderzoeken. In de discussie op het forum kwam consensus naar voren 
dat mooie stukken niets waard zijn zonder mooi borden. Daarom stelt het bestuur voor om 
gelijktijdig nieuwe stukken en borden aan te schaffen. Het voorstel is opgenomen op pagina 13. 

Materiaalbegroting	en	actielijst	voor	het	nieuwe	seizoen	
Op de materiaalbegroting voor het komende seizoen 2017‐2018 staat wederom € 250.  
Op de planning van de materiaalcommissaris staat het volgende: 

 Zorgen voor een betere beschikbaarheid van het DGT‐materiaal voor iedere externe 
thuiswedstrijd door de inzet van het DGT‐materiaal te beleggen bij meerdere personen. 

 Het voor de interne competitie aanbieden van de houten borden die overbodig zijn geworden 
voor de externe wedstrijden. 

 Het aanschaffen van de ontbrekende DGT3000 klok voor het externe wedstrijdmateriaal. 

 Het repareren van de verzameling niet bruikbare klokken. 

 Een hernieuwde inventarisatie van het materiaal. 

 Het zoeken naar een goed doel voor eventueel overbodig schaakmateriaal door de aanschaf van 
nieuw materiaal. 
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Jaarverslag	van	de	Penningmeester	

Seth van de Vegt 

Algemeen	
De financiële positie van UCS De Rode Loper is een gezonde positie. 
Er was een verlies van ‐/‐ € 630 begroot, later gecorrigeerd naar ‐/‐ € 1070. Het gerealiseerde verlies 
is ‐/‐ € 1128. Ondanks dit verlies heeft de vereniging nog steeds een algemene reserve van € 10.000.  

Dit seizoen is voor het eerst gebruik gemaakt van een adviseur voor de penningmeester, in de 
persoon van Jacco Vermeulen. Samen met bestuurslid Marcel Scholten en de penningmeester zelf 
hebben zij de jaarcijfers doorgelicht. Dat heeft een aantal verbeteringen en correcties opgeleverd, 
waarvoor dank! 

Kascontrole	
De kascontrolecommissie 2016‐2017 bestaat uit Mitchel Wallace en Tanja Veenstra. Jeroen Weelink 
is reserve‐lid. De kascontrole moet op het moment van schrijven nog plaatsvinden. De bedoeling is 
dat dit voor de ALV zal plaatsvinden. De focus ligt, net als voorgaande seizoenen, op het controleren 
van de bescheiden (facturen/bankafschriften). De kascommissie zal volgens planning in de ALV 
verslag uitbrengen van de kascontrole. 

Verlies	&	Winstrekening	2016	–	2017	
Het negatief resultaat over schaakseizoen 2016‐2017 bedraagt ‐/‐ € 1128. 
Er was echter een verlies van  ‐/‐ € 630 begroot, een negatief verschil van ‐/‐ € 498 op het eerste 
gezicht. 

Ten eerste is dit verschil verklaarbaar doordat de jaarrekening van 2016/2017 onvolledig was. Dit 
kwam door deze twee onvolledigheden in de begroting voor 2016/2017: 

 Verbruik covers stond abusievelijk aan de verkeerde kant van de balans (credit in plaats debet). 
Dat zorgt voor een afwijking van ‐/‐ € 100. 

 Er stond bij Reserve Digiborden geen waarde ingevuld. Dat moet ‐/‐ € 340 zijn. 

Tezamen is dit een verschil van ‐/‐ € 440. Opgeteld met het vorig jaar begrote bedrag van ‐/‐ € 630, 
maakt dit een begroot verlies van ‐/‐ € 1070. Er is dus ‐/‐ € 58 meer verlies gedraaid dan was begroot, 
wat een relatief kleine afwijking is. Omdat deze twee correcties op de begroting van 2016/2017 
nodig bleek, is de gecorrigeerde begroting van het afgelopen seizoen meegenomen in jaarstukken. 
De gecorrigeerde posten zijn gehighlight in geel, voor de duidelijkheid. 

Daarnaast de belangrijkste afwijkingen (> € 150) op een rijtje: 

 Er was een positief resultaat op Verhuur Digiborden (+ € 510). Dat omdat er voorzichtig was 
begroot, omdat vooraf niet duidelijk was bij hoeveel schaakevenementen wij de Digiborden 
konden verhuren. 

 Er was een positief verschil bij de Ontvangen Contributie (+ € 384). Dat is grotendeels 
verklaarbaar door een ledenaanwas van 3 leden ten opzichte van het seizoen 2015/2016 

 Er was een negatief verschil bij de Diverse kosten (‐/‐ € 377). Diverse kosten worden niet 
begroot, omdat deze meestal niet hoog zijn (enkele tientallen euro’s). Afgelopen seizoen zijn er 
nieuwe notatieboekjes gemaakt voor € 310. Dit verklaart dan ook de hogere kosten op deze 
post. In de komende jaren wordt met de verkoop van notatieboekjes een deel daarvan 
terugverdiend.  
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 Er was een negatief verschil bij de Betaalde SGS‐contributie (‐/‐ €195). Dat komt enerzijds door 
het iets hogere ledenaantal, anderzijds door de licht gestegen SGS afdracht per lid. 

Eindbalans	per	31‐07‐2016	
Wat opvalt is dat de post Reserve Digiborden voor € 1385 positief op de balans staat. Eerder is 
afgesproken dat de post Reserve Digiborden maximaal € 1500 kan bedragen. Een positief overschot 
op deze post komt dan ook ten gunste van de Algemene Reserve. Dat kunt u terugvinden in de 
begroting voor het komende seizoen. 

Bijlage	cijfers	
In de bijlage vindt u de jaarcijfers en de gecorrigeerde begroting van het afgelopen seizoen, alsmede 
de begroting voor het nieuwe seizoen en een gedetailleerde toelichting op belangrijke posten. 
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Bestuursvoorstellen	

1.	Voorstel	voor	samenstelling	van	de	achttallen	

De Rode Loper 1 
Ernesto Bonne Boizan 
Henk Dissel 
Seth van der Vergt 
Timo Können(TC) 
Hans Nijland 
Chris Lutz 
Jaap Kamminga 
Mike Harzevoort 

De Rode Loper 2 
Peter Das 
Eric van Aart 
Marcel Scholten 
Jos Heesen 
Thomas Ploemacher 
Victor van 
Bergenhenegouwen 
Peter Hoogakker 
Hendrik Aldenberg(TC) 

De Rode Loper 3 
Jacco Vermeulen 
Chris Regeling(TC) 
Martin van Rijswijk 
Almer Toby 
Arnold van Gelder 
Daniel Weise 
Jeroen Weelink 
Henk van Lingen 

De Rode Loper 4 
Nico van Harten 
Ben Westerman 
Geurt van de Wal 
Piet Koenhein 
René de Ruiter 
Hans Koren 
René de Korte 
Tanja Veenstra 
Jaap‐Hein Vruggink 

Bekerteam 
Ernesto Bonne Boizan 
Henk Dissel 
Hans Nijland 
Timo Können 

Toelichting	
Mike heeft niet aan de eis van 10 interne partijen voldaan. Evenwel heeft de wedstrijdleider extern 
besloten hier dispensatie voor toe te kennen. Ten eerste heeft Mike goede redenen aangevoerd 
waarom hij deze partijen niet gehaald heeft (ziekte gevolgd door het verlenen van mantelzorg). 
Verder wordt aan de, in de ogen van de WLE, twee belangrijkste gedachten achter deze bepaling 
voldaan. Als lid sinds 1993 en oud‐bestuurslid staat de binding met de club niet ter discussie. Ook is 
hier geen sprake van artificieel omhoog houden van de rating. Indien zijn 4 ontbrekende partijen alle 
vier verloren zouden zijn gegaan tegen een speler van zeer lage rating zou zijn rating nog 30 punten 
boven de grens liggen. Met alle spelers die hierdoor naar lagere teams zijn overgezet is overleg 
gepleegd en zij hebben hier geen bezwaar tegen. 

Jacco heeft op eigen initiatief aan gegeven prima in het derde te willen spelen. Hendrik, de hoogst 
geplaatste speler van het derde (met inbegrip van bovenstaande) heeft aangegeven graag in het 
tweede te willen spelen. Gezien hun vergelijkbare positie op de interne ranglijst (19 resp. 18) en 
interne TPR (1729 resp. 1728) en kleine verschil in DRL‐rating (1732 resp. 1701) en KNSB‐rating (1732 
resp. 1697) oordeelt de WLE dat het krachtsverschil klein is. Voorts is de WLE van mening dat De 
Rode Loper een vereniging waar presteren en gezelligheid even belangrijk zijn en dat als dus twee 
spelers gelukkig gemaakt kunnen worden ten koste van een geringe krachtverlies dit gewoon moet 
kunnen. 
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2.	Voorstel	plaatsing	KNSB‐competitie	

De plaatsing voor de KNSB competitie zal volgens een identieke maar aparte procedure gaan als 
die voor de plaatsing voor de SGS‐competitie. 

3.	Voorstel	voor	het	vervangen	van	de	oude	Staunton	schaakstukken	door	
nieuwe	stukken	

Het zoeken naar nieuwe schaakstukken is een lastig proces, 
waarbij het bestuur via het forum en discussie op de 
clubavond de mening van de leden heeft meegenomen. Een 
belangrijk punt in de discussie is het kopen van mooie 
stukken zonder borden. “Het is een vlag op een 
modderschuit.” Hierdoor ziet het bestuur af van het 
aanschaffen van alleen mooie stukken zoals eerder 
besproken op het forum.  

Een tweede belangrijke factor is de prijs. Tegen hoge prijzen 
is er prachtig materiaal te verkrijgen, maar we leven in 
onzekere tijden (huisvesting) en hebben allemaal 
verschillende prioriteiten. We zijn voor een schaakclub 
behoorlijk goed voorzien om nieuw materiaal aan te 
schaffen.  
Een nog ander belangrijk punt is het aanschaffen van 
verzwaarde schaakstukken. Verzwaarde schaakstukken voelen luxer aan maar zorgt ook voor meer 
spelcomfort.  
Als laatste is het een belangrijk criterium om met de officiële wedstrijd maat te spelen: Staunton 
maat 5 is de officiële maat, dus hier gaan we naar opzoek.  

Voor het bestuur is het aantal aan te schaffen stukken ook een overweging geweest. Hierin willen we 
niet al het materiaal vervangen (te duur), maar wel op een clubavond allemaal met gelijk materiaal 
kunnen spelen (uniformiteit) Eveneens is het volgens het bestuur noodzakelijk dat het materiaal in 
de toekomst nog steeds is aan te schaffen, waardoor we een zekere uniformiteit in het materiaal 
kunnen behouden en later uitbreiden.  

Uit het bovenstaande is gekozen voor een aantal van 20 stuks. Hiermee moet op een gemiddelde 
clubavond  met uniform materiaal gespeeld kunnen worden. Daarbij kan in de toekomst makkelijk de 
mogelijkheid voor het uitbreiden van dit aantal plaatsvinden. Daarnaast streeft het bestuur ernaar 
ouder inzetbaar materiaal te reserveren voor het rapidtoernooi en overbodig materiaal te schenken 
aan een goed doel.  

Een optie waarover nog input van de leden nodig is, is de vraag of we borden met of zonder 
coördinaten willen aanschaffen, of een combinatie van beide.  

Voorstel	
Het bestuur gaat over tot de aanschaf van 20 spelen Staunton No.5 met houten bord. De kosten 
hiervan gaan ten laste van de materiaalreserve, het resterende materiaalbudget van komend 
seizoen, aangevuld vanuit de algemene resterve.  
De totale kostprijs (incl. 10% korting) is € 71,55 per set. Voor 20 sets komt dat op € 1431,‐ 
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4.	Voorstel	nieuwe	opzet	ALV	

Het bestuur constateert het volgende: 

 De afgelopen jaren daalt het aantal agendapunten waarover op de jaarlijkse ALV (uitgebreide) 
discussie nodig is. 

 Door bijtijdse communicatie, waarna meningen gevormd, gedeeld en geïnventariseerd kunnen 
worden bijvoorbeeld via het Forum en peilingen, kan de discussietijd bekort worden. 

 De opkomst van de ALV daalt de laatste jaren sterk. 

 De jaarlijkse uitreiking van prijzen en bedankjes ontgaat hierdoor velen. 

Voorstel	
 De bekers en de bedankjes worden voortaan uitgereikt tijdens het knock‐out toernooi in juni. 

 De spiegel voor de mooiste partij van het seizoen wordt uitgereikt tijdens het kersttoernooi in 
december. 

 De ALV van eind augustus is en blijft het moment waarop het bestuur formeel aanspreekbaar 
is op het gevoerde beleid en beheer. Op de agenda staan in ieder geval: vaststelling van de 
jaarverslagen, verkiezing van het bestuur, indeling externe teams en financiën.  

 De ALV in de nieuwe opzet begint om 19.30 uur, kent geen pauze en eindigt bij voorkeur om 
uiterlijk 21.00 uur. 

 Na afloop van de ALV wordt met een intern toernooi het schaakseizoen geopend. 
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5.	Begroting	2017‐2018	

Zoals uit de financiële stukken blijkt heeft de vereniging in het seizoen 2016‐2017 een verlies van 
€ 1128 gedraaid. Voor het komende seizoen is een verlies van € 561 begroot. In de begroting zijn de 
laatste jaren vooral de kosten van de zaalhuur en de afdracht aan de bond omhoog gegaan. 
Jarenlang betaalde de vereniging € 250 zaalhuur per maand. De zaalhuur is reeds gefaseerd omhoog 
gegaan, ingegeven door de financiële problemen waar Stichting Dijckzigt mee te kampen heeft. Op 
1 augustus 2016 ging de zaalhuur omhoog naar € 275 per maand, op 1 januari 2017 ging de zaalhuur 
verder omhoog naar € 300 per maand. Voor het komende seizoen is een huurverhoging naar 
€ 344,50 overeengekomen. De zaalhuur van Dijckzigt is daarmee vergelijkbaar met die van het 
Landhuis Oog in Al, met de extra zaal op de bovenverdieping.  

Aan de andere kant van de balans zal de post Reserve Digiborden komend seizoen voor het eerst 
opbrengst genereren voor de Algemene Reserve (nu voorzichtig begroot op € 435), omdat de 
verwachting is dat de Reserve Digiborden boven de € 1500 zal uitkomen. 

Nu is de financiële positie van de vereniging nog steeds een gezonde, maar met jaarlijkse verliezen 
van honderden euro’s kunnen onze reserves binnen enkele seizoenen wel snel slinken. Het bestuur 
streeft liever naar een begroting die in evenwicht is, waarbij we onze spaarpot kunnen gebruiken om 
bijvoorbeeld een investering in het materiaal te bekostigen.  

Aan de kostenkant van de begroting is het moeilijk om te bezuinigen, zonder in te leveren op de luxe 
die we ons graag permitteren, zoals het versturen van het clubblad, bedankjes bij de ALV, een 
prijzentafel bij de interne toernooien en een aantrekkelijke speelzaal.  
Aan de inkomstenkant is het vooral de hoeveelheid contributie waarmee de begroting in balans kan 
worden gebracht. Dat kan door nieuwe leden te winnen, of door de contributie te verhogen. Het 
bestuur is echter huiverig om de contributie te verhogen, om de leden met een smallere beurs niet 
te zwaar te belasten en om de concurrentiepositie ten opzichte van de andere Utrechtse schaakclubs 
te behouden. Het bestuur heeft in de begroting nochtans wel rekening gehouden met een 
gemiddelde contributieopbrengst van € 120 per lid (nu € 108), maar stelt daarbij voor om de 
contributie flexibel te maken. Elk lid draagt zoveel bij als hij of zij kan missen, met een ondergrens 
van € 108. Daarbij aangetekend dat de vereniging momenteel een gezonde financiële positie heeft, 
dus dat er zeker geen nood aan de man is als we komend jaar toch rode cijfers schrijven.  
Tegelijk is Hendrik namens het bestuur bezig met het opzetten van een beginnerscursus voor 
studenten en overweegt het bestuur om studenten de standaard studentenkorting aan te bieden die 
ook bij andere schaakclubs gebruikelijk is. Dit alles in de hoop om nieuwe leden te trekken en zo de 
contributieopbrengst te verhogen (en de club te laten bloeien).  

In de voorgestelde begroting is rekening gehouden met 2 variabelen: 

Begroting met  Verwacht resultaat 

 een vaste contributie van € 108,‐ zonder investering in materiaal  € 562  verlies 

 met flexibele contributie (van gem. € 120 per lid) zonder investering in materiaal  € 206  winst 

 met flexibele contributie en investering in materiaal  € 799  verlies 

Voorstel	
De voorgestelde begroting is opgenomen in de meegestuurde financiële stukken.  
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Ingekomen	voorstellen	

1.	Voorstel	opname	externe	wedstrijden	in	plaatsingssysteem	externe	
competitie.	

Peter Das en Henk van Lingen 

Probleemschets	
Bijna elk jaar ontstaat aan het einde van het seizoen bij sommigen onvrede over de indeling voor de 
externe competitie. De indeling voor de externe competitie gebeurt op basis van de resultaten in de 
interne competitie. Spelen in de externe competitie is qua spanning, wedstrijddruk en sfeer echter 
iets wezenlijk anders dan spelen in de interne competitie. Toch wordt de interne competitie als enige 
basis gebruikt voor het indelen van de externe competitie. Het argument daarbij is dat de interne 
competitie de onderlinge krachtsverhoudingen het beste weergeven. De interne competitie geeft de 
onderlinge krachtsverhoudingen echter alleen het beste weer voor het spelen in de interne 
competitie, niet noodzakelijk ook voor de externe competitie. Sommige spelers halen om 
verschillende redenen een significant ander niveau in de externe competitie. Het zou dus eerlijker 
zijn om naast de resultaten in de interne competitie ook de resultaten in de externe competitie mee 
te laten tellen voor de indeling ervoor. 

Oplossingsrichting	
Er zijn voor het meenemen van de externe prestaties meerdere varianten denkbaar. Zo zou je van 
clubrating en KNSB‐rating de hoogste kunnen hanteren. Dat achten wij niet ideaal omdat a) veel 
leden maar maximaal 9 KNSB partijen spelen en b) sommigen juist veel meer terwijl een 
basisgedachte van ons plaatsingssysteem nu juist is primair focussen op de onderlinge 
krachtsverhoudingen tussen clubleden.  Een belangrijke eigenschap van het plaatsingssysteem is wat 
ons betreft dat gedurende het seizoen de ontwikkeling duidelijk is waardoor leden tijdens de laatste 
ronden weten waar ze voor spelen. Dus geen additionele calculaties met externe prestaties na afloop 
van de laatste interne ronde. 

De meest simpele en elegante oplossing is dan gewoon het mee laten tellen van externe wedstrijden 
tegen KNSB‐ratinghouders voor de interne clubrating. Een bezwaar tegen deze aanpak zou kunnen 
zijn dat ELO‐systemen gesloten zijn, hetgeen wil zeggen dat ze alleen iets zeggen over de 
krachtsverhoudingen tussen participanten in het systeem. De clubrating zou dus vertroebeld worden. 
Dit effect achten wij in dit geval echter verwaarloosbaar. De laatste jaren worden de clubratings 
iedere zomer geijkt zodat ze vergelijkbaar zijn met de KNSB ratings. Sinds die tijd stromen nieuwe 
leden met een KNSB rating ook gewoon in met hun KNSB rating als eerste clubrating. 

Voorstel	
De externe wedstrijden van onze club, zowel de thuis‐ als de uitwedstrijden, tellen voortaan mee 
voor onze clubrating. Ze worden voor de ratinglijst behandeld als ware het partijen tegen 
clubgenoten waarbij de KNSB‐rating van de tegenstander zijn clubrating is. Hierdoor hebben 
externe resultaten effect op de plaatsingslijst voor de externe competities. 

Het plaatsingssysteem zelf blijft ongemoeid. Dat wil zeggen er blijft een opkomstdrempel van 10 
interne partijen. Externe thuiswedstrijden tellen niet mee voor de plaatsingsdrempel.  


